
Europashow 2018 in Denenmarken. 

De Europashow 2018 in Herning-Denemarken was een hele belevenis. Ik was daar met Arend 

Zoutenbier en Arie de Ruijter, 

Arend vindt autorijden leuk en 

dat kwam goed uit, we 

hebben er tien uur over 

gedaan. Het was slecht weer, 

veel regen en in Duitsland 

waren ze flink aan de weg aan 

het werk. Maar we zijn er 

gekomen en we konden ons slaaphuis ook vrij makkelijk vinden. Het was een tot B&B verbouwde 

Deense boerderij waar we drie mooie kamers hadden en die verder van alle gemakken voorzien was. 

De boerderij lag in een mooie landelijke omgeving en deze streek lijkt me ook wel wat om er te 

fietsen, wandelpaden heb ik zo gauw niet gezien maar zullen er ongetwijfeld ook zijn, dus wie weet!  

Veel duiven.                                                                                                                                                                 

Maar we kwamen nu voor de duiven en die hebben we gezien, met 30.000 dieren was het zelfs te 

veel om allemaal te zien, 

maar van de ruim 7.800 

ingezonden duiven hebben 

we de meeste gezien. Er 

zaten hele mooie- en ook 

bijzondere duiven bij maar 

van sommige rassen vraag 

ik mij af of dit straks nog 

wel kan. Er zaten duiven 

met allerlei vreemde 

kapjes, kuifjes en kragen, zoals Raadsheren die niet getoiletteerd waren en dan volgens mij niet veel 

meer zien of duiven met een extreme krulvorming in de veren. Ook Pauwstaarten zijn tegenwoordig 

zo extreem dat ze bijna omvallen, terwijl je ze vroeger toch bij de boerderijen lekker zag 

rondscharrelen en ook nog zag vliegen maar die hier in de kooien zaten zie ik dat nog niet doen. 

Maarja sommige van die rassen staan al bij Pieter Breughel op zijn schilderijen, dus wie ben ik?  

Elf Balear Kroppers.                                                                                                                                                

Er zaten 867 kroppers van vele rassen maar de Spaanse rassen 

waren met 31 duiven niet groots aanwezig. Uit Spanje waren elf 

Balear Kroppers ingezonden in blauw-zwartgeband en zwart, in de 

catalogus stond wit maar die hebben wij niet gezien. De kwaliteit 

was variërend van 92 tot 96 punten, de inzenders stonden ook met 

een stand over de Spaanse duiven op de show, we hebben ze nog 

even kort gesproken en ze bleken heel wat SIS leden te kennen. 

Granadino’s.                                                                                                                                                                 

De enigste vier ingezonden Granadino’s waren van Arie de Ruijter die er qua conditie erg goed bij 

zaten maar het in de punten iets minder deden, op de AOC-doffer na die met 94 punten Arie toch 

nog een Ereprijs opleverde. Maar Arie heeft vliegende Granadino’s en die scoren op dit soort shows 

altijd minder, hier willen ze grote duiven.  
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Enigste met Jiennense.                                                                                                                                          

Ook ik was de enigste inzender bij de Jiennense, ik had er wel 

wat verwacht uit Duitsland maar helaas, het mocht niet zo 

zijn. Mijn Jiennensen deden het redelijk, ik had erbij met 94 en 

95 punten en mijn Blauw- zwartgebande scoorde 96 punten 

en bezorgde mij ook zo’n mooie ereprijs.  

Europa Meister.                                                                                                                                                                

Maar een echte winnaar was de blauwschimmel Gaditano 

duivin van Tom van 

Iterson , deze duivin 

scoorde 97 punten en hiermee werd Tom Europameister bij de 

jeugd. De Kaki Gaditano duivin van Tom had 95 punten en zijn 

Rafeño en Canario duivinnen behaalde beiden ook 95 punten, 

een mooie totaalscore voor Tom.  

Figurita’s van Arend.                                                                                                                                                    

Ook Arend deed het 

goed, van de drie door 

hem ingezonden 

Figurita’s hadden er twee 96 punten, zijn witte doffer en de 

blauw-zwartgebande doffer behaalden beiden een Ereprijs. 

Geen slecht resultaat bij 62 ingezonden Figurita’s. Op de show 

kwamen we ook Kees Mens en de Leidse clan nog tegen, was 

nog even gezellig, maar van gezamenlijk eten kwam het niet, wij 

zaten met ons slaapadres nog een aardig stukje rijden van de 

show.  

Mooie stand.                                                                                                                                                                                       

De KLN en de NBS hadden weer een mooie gezamenlijke stand 

op de show die goed bezocht werd, o.a. Kees Verkolf en Theo van Dissel hadden het er maar druk 

mee. Het was een mooie show, die goed georganiseerd was, en zeker de lange rit waard. Jammer dat 

er bijna geen andere inzenders van onze rassen waren maar ik denk dat dat in 2021 in Oostenrijk wel 

anders zal zijn, dus op naar 19 t/m 21 november 2021 in Tullin.          
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